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Bestyrelsesmøde	30.	aug.	2023	

Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden, godkendt 
 
2. Katamaranen, fremtidig status i forhold til plads ved yderbro. 
   Søren Clausen taler med kommunen.  
 Finn undersøger ejerforhold. 
 
3. Opfølgning på rapport vedr. pæleorm, tilbud og finansiering 
 Vi sender rapporten til havnen. 
 Vi betaler eftersynet, kr. 10.282,50. 
 Bestyrelsen beslutter, at yderligere pakning af pæle ikke er aktuel. 
 Bent undersøger garantien på pælene. 
 
4. Anskaffelse af bærbar PC til adm. af pladser m.m. 
 Finn anskaffer en hos Datahuset i Kerteminde. 
 
5. Nyt fra formanden. Intet aktuelt. 
 
6. Nyt fra udvalg - herunder aktuelle projekter og reparation   
 Finn: borde og bænke ved bro er miserable og fjernes ved 
 sæsonafslutning og opsættes igen til næste år i det omfang de er i tilpas 
 stand. 
 Opfølgning på ikke anvendte pladser. 
 Økonomi, driften kører normalt. 
 Nyt briksystem etableret. Serviceaftaler ønskes ikke.  
 Vi følger op på dette om et år.  
 9 har endnu ikke hentet en brik. De kan udleveres ved generalforsamlingen. 
 Der kan udleveres 2 brikker pr. jolle. 
 Drøftelse af behov for et nyt overvågningssystem.  
 Spuling af broerne med efterfølgende saltvands spuling har fungeret godt. 
 Søren rydder op i foreningens rum. 
  
7. Evt –  
  
 
 


